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Občinski svet Občine Poljčane 

Bistriška cesta 65 

2319 Poljčane 

 

Boris Kodrič, član Sveta zavoda OŠ Kajetana Koviča Poljčane 

Pot k ribnikom 19 

2319 Poljčane  

 

Datum: 18. 5. 2022 

Kraj: Poljčane  

 

Zadeva: Poročanje o delu predstavnika Občine Poljčane v javnem zavodu – OŠ 
Kajetana Koviča Poljčane, v skladu s sprejetim sklepom dne 14. 4. 2021 na 17. 
redni seji OS Občine Poljčane.  

 

1. Splošno 

V skladu s sprejetim sklepom na 17. redni seji Občinskega sveta Občine Poljčane dne 14. 4. 2021 ( 
dnevni red 12. točke (b) odstavka).   

Sklep OS: 

Na dnevni red seje Občinskega sveta Občine Poljčane se enkrat v letu uvrsti točka za poročanje 
predstavnikov Občine Poljčane v organih upravljanja javnih zavodov in javnih podjetij. 

 

Ker je za nami že eno leto od sprejetja omenjenega sklepa in omenjene točke še ni bilo na dnevnem 
redu OS, podajam poročilo o delu v Svetu zavoda Osnovne šole Kajetana Koviča Poljčane (v 
nadaljevanju OŠ Poljčane) in Vas z njim seznanjam.  

 

2. Leto 2020/2021  

V šolskem letu 2020/2021 smo imeli dve redni seji in dve korespondenčni seji Sveta zavoda OŠ 
Poljčane. 

Dne 24. 9. 2020 je potekala 2. redna seja Sveta zavoda OŠ Poljčane. Na omenjeni seji se je potrjeval 
zapisnik 1. redne seja Sveta zavoda OŠ Poljčane ( seja je bila dne 3. 3. 2020). Seznanili smo se s 
Poročilom o delu šole v letu 2019-2020 ter sprejeli letni delovni ter razvojni načrt 2020/2021.  Seznanili 
smo se tudi s kriteriji za razdelitev sredstev v času epidemije (občina je 22.6.2020 nakazala denarna 
sredstva na račun šole, ki je omenjena sredstva izplačala 3. 7. 2020 – dodatek COVID). Imenovali so se 
člani v Pritožbeno komisijo za obdobje 2020-2024. Prav tako se je dopolnjeval Hišni red telovadnice 
(zaradi preprečevanja širjenja COVID-19). Na omenjeni seji sem podal predlog o sodelovanju z 
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naravnim govorcem – (Natural speaker); verjetno bi občina bila pripravljena zagotoviti sofinanciranje. 
Ravnateljica je zagotovila, da bo poslala odgovor občinskemu svetu na to temo.  

 

Dne 9. 2. 2021 je potekala 2. korespondenčna seja Sveta zavoda OŠ Poljčane, ki se je nanašala na 
Inventurno poročilo za leto 2020 (gradivo smo prejeli po e-pošti). Podanih je bilo deset pozitivnih 
odgovorov članov, en član ni podal odgovora.  

 

Dne 24. 2. 2021 je potekala 3. redna seja Sveta zavoda OŠ Poljčane. Na omenjeni seji se je potrjeval 
zapisnik 2. redne seja Sveta zavoda OŠ Poljčane ter 2. korespondenčne  seja Sveta zavoda OŠ Poljčane. 
Ravnateljica in računovodkinja sta podali poslovno poročilo za leto 2020 (OŠ je prejela sredstva za 
nabavo zaščitnih sredstev in za pripravo toplih obrokov za učence in dijake, ki imajo subvencionirano 
kosilo. Presežek prihodkov nad odhodki znaša 513,11 EUR in ostaja nerazporejen. V bodoče se bo 
uporabili za investicije v skladu z odlokom o ustanovitvi).  

Obravnavano je bilo Polletno poročilo o delu šole v obdobju 1. 9. 2020 – 31. 1. 2021 z analizo 
izobraževanja na daljavo.  Seznanjeni smo bili, da je ministrica za letošnje šolsko leto odobrila samo 
eno ocenjevalno obdobje in znižala število ocen na polovico. Izvedena je bila analiza o delu učencev na 
daljavo.  

Obravnavali smo samoevalvacijsko poročilo za leto 2020/21.  

Izvedla se je ocena delovne uspešnosti ravnateljice za leto 2020.  Predsednica Sveta zavoda je 
povedala, da je bilo Poročilo o delu ravnateljice med gradivi, ki so jih člani prejeli v spletno učilnico. Na 
kratko je predstavila točke ocenjevanja. Člani smo podali so sledečo oceno: 

 

Svet zavoda se je seznanil s poročilom ravnateljice o delu v letu 2020 in ocenil uspešnost njenega dela 
s 100 %. Ocena se posreduje pristojnemu ministrstvu.  

Svet zavoda je potrdil redno delovno uspešnost ravnateljice, v obdobju od 1. 7. 2020 do 31. 12. 2020, 
s 5 % njene osnovne plače. 

Seznanili in potrdili smo člane za Upravni odbor šolskega sklada za obdobje od 24. 2. 2021 do 24. 2. 
2023.  

 

Dne 15. 3. 2021 je potekala 3. korespondenčna seja Sveta zavoda OŠ Poljčane, ki se je nanašala na 
Potrditev Programa dela s Kadrovskim in Finančnim načrtom za leto 2021 (gradivo smo prejeli po e-
pošti). Podanih je bilo devet pozitivnih odgovorov članov, dva člana nista podala odgovora.  
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3. Leto 2021/2022  

V šolskem letu 2021/2022 smo imeli dve redni seji in dve korespondenčni seji Sveta zavoda OŠ 
Poljčane. 

Dne 30.  9. 2021 je potekala 4. redna seja Sveta zavoda OŠ Poljčane. Na omenjeni seji se je potrjeval 
zapisnik 3. redne seja Sveta zavoda OŠ Poljčane ter 3. korespondenčne  seja Sveta zavoda OŠ Poljčane. 
Seznanili smo se s Poročilom o delu šole v letu 2020-2021 ter sprejeli letni delovni ter razvojni načrt 
2021/2022. Prav tako smo se seznanili z realizacijo dela z nadarjenimi učenci v letu 2020-2021. 
Predstavljen in sprejet je bil novi Hišni red OŠ Kajetana Koviča Poljčane. Zaradi dviga stroškov, se je 
dvignila cena šolske prehrane in sicer za 13% od 1. 10. 2021. Cene šolske prehrane so bile 
nespremenjene od leta 2012. Višanje se izvede zaradi višje cene surovin, odvoza bioloških odpadkov 
in dviga cen stroškov dela. 

 

 

 

Dne 15. 3. 2022 je potekala 4. korespondenčna seja Sveta zavoda OŠ Poljčane, ki se je nanašala na » V 
skladu z 2. a členom Sklepa o spremembah in dopolnitvah Slepa o nujnih kadrovskih ukrepih za 
nemoteno delovanje vzgojno-izobraževalnih zavodov, s 1. odst. 147. člena ZDR-1 in prejetim soglasjem 
Ministrstva za izobraževanje znanost in šport, je izjemoma v tem šolskem letu omogočeno ravnateljem, 
ki izpolnjujejo pogoje za opravljanje šolskega svetovalnega dela, opravljanje največ 10 ur svetovalnega 
dela tedensko v okviru povečanega obsega«. (gradivo smo prejeli po e-pošti). Podanih je bilo enajst 
pozitivnih odgovorov članov.  

 

Dne 3. 2. 2022 je potekala 5. korespondenčna seja Sveta zavoda OŠ Poljčane, ki se je nanašala na 
Inventurno poročilo za leto 2021 (gradivo smo prejeli po e-pošti). Podanih je bilo enajst pozitivnih 
odgovorov članov.  

 

Dne 24. 2. 2022 je potekala 5. redna seja Sveta zavoda OŠ Poljčane. Na omenjeni seji se je potrjeval 
zapisnik 4. redne seja Sveta zavoda OŠ Poljčane ter 2. in 3. korespondenčne seja Sveta zavoda OŠ 
Poljčane.  

Ravnateljica in računovodkinja sta podali poslovno poročilo za leto 2021. Presežek prihodkov nad 
odhodki v letu 2021 znaša 1.737,40 EUR. Dosežen poslovni rezultat je posledica uravnoteženega 
poslovanja med prihodki in odhodki. Presežek ostaja nerazporejen. 
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Presežek odhodkov nad prihodki za leto 2021 znaša 785,78 EUR na nivoju poslovanja telovadnice v 
letu 2021. Negativen rezultat je posledica večmesečnega zaprtje šole in telovadnice ob razglašeni 
epidemiji. Tudi zaradi pogoja PCT je bila telovadnica manj zasedena. V letu 2021 smo nabavili 
doskočišče za skok v višino na zunanjem športnem igrišču in dali pregledati varnostno razsvetljavo. 
Kumulativni presežek odhodkov nad prihodi v skupnem znesku 4.039,74 EUR ostaja nepokrit. 
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Obravnavano je bilo Polletno poročilo o delu šole v obdobju 1. 9. 2021 – 31. 1. 2022 z analizo učno 
vzgojnega uspeha.   

Obravnavali smo samoevalvacijsko poročilo za leto 2021/22.  

Svet zavoda se je seznanil z delom Upravnega odbora šolskega sklada.  

 

 

Obravnavali smo poročilo o delu ravnateljice v letu 2021, ki vsebuje pojasnila glede na posamezne 
točke v Ocenjevalnem listu za oceno delovne uspešnosti ravnatelja osnovne šole za leto 2021. 
Ravnateljica je prejela oceno delovne uspešnosti »100 %«.  
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Nazadnje se je izvedlo anonimno glasovanje o napredovanju ravnateljice mag. France Mravlje v naziv 
svetnica, katero je predlagal Zavod RS za šolstvo. Vsi glasovi so bili veljavni. Soglasno je bilo sprejeto 
omenjeno napredovanje.  
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4. Zaključek 

Moj obisk rednih sej Sveta zavoda OŠ Poljčane v prostorih OŠ Poljčane je bil 100 %. 

Pisni odgovori na korespondenčne seje Sveta zavoda OŠ Poljčane v prostorih OŠ Poljčane so bili 100 %. 

 

Kot aktiven opazovalec celotnega kolektiva OŠ Poljčane lahko rečem, da tako šolski kolektiv – učitelji  
kot ostali delavci šole opravljajo svoje delo odlično. Ravnateljica in podravnatelj se pri samem vodenju 
šole in stiku s starši res maksimalno trudita. Ta trud je bil posebno viden v času trajanja epidemije in 
šole na daljavo. Šola se trudi z zbiralnimi akcijami papirja, tonerjev, kartuš,.... Učenci z mentorji 
pripravljajo koncerte, nastope in sejme, katerih se udeležujejo vsi občani. Učenci imajo v okviru šole 
res širok spekter izbire krožkov ter interesnih dejavnosti.  

Vesel sem, da smo otrokom kot tudi učiteljem z izgradnjo šolskega igrišča omogočili res kvaliteten 
prostor za gibanje in zdrav razvoj. Delavci šole skrbno skrbijo tako za notranjost kot zunanjost šole in 
šolskega okoliša. Seveda se pojavljajo še vedno težave glede parkirnih mest, ki pa upam da se bodo 
kmalu rešile. Prav tako se pojavljajo določene pripombe na samo šolsko prehrano, ki razumljivo ne 
more biti tako kakovostna kot je v vrtcu (cena).  

Glede na negativno poslovanje telovadnice bo potrebno sprejeti ukrepe, ki bodo rdeče številke obrnili 
v zelene.  

Manjša zaskrbljenost se pojavlja pri rezultatih nacionalnega preverjanja znanja (leto 2020/2021), ker 
smo pod slovenskim povprečjem glede dosežkov tako v šestem kot devetem razredu – še posebej pri 
tujem jeziku. Rezultati letošnjega NPZ-ja bodo objavljeni kmalu in takrat bomo imeli sveže informacije.  
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Iz predelanih poročil, sodelovanju na vseh sejah in dejanskega vsakodnevnega stika s šolskim okolišem 
nisem zaznal kakršnih koli zavajanj ali neresnic glede samega delovanja zavoda ali prikrivanje 
kakršnihkoli dejstev. Vsa gradiva so pripravljena strokovno in brez napak, tako da seje potekajo gladko 
in brez težav.  

 

 

 

  Boris Kodrič, član Sveta zavoda OŠ Kajetana Koviča Poljčane 

  

 

 

 

 

Viri: gradiva za seje Sveta zavoda OŠ Kajetana Koviča Poljčane 


